

[Text]

**Mr. Mackasey:** Do we not have the Harbours Board here now?

**The Chairman:** We have the Chairman of the National Harbours Board here.

**Mr. Mackasey:** Why would you want somebody that is...

**The Chairman:** That is not for me to decide, that is for you to decide.

**Mr. Mackasey,** the debate on the motion has taken place. You are now being polled by the Committee Clerk: yes or no?

**Mr. Mackasey:** I vote against the motion.

Motion agreed to: Yeas, 8; nays, 6.

**The Chairman:** You are through, Mr. Reynolds. Rest assured that the Chair and the Clerk will attempt to carry out the wishes of the Committee.

You will be duly notified if and when it is physically possible to have Mr. Rathie before the Committee.

Next on my list is Mr. MacKay.

**Mr. MacKay:** Mr. Taylor, I just have a couple of questions.

**Mr. Mazankowski:** What time are we adjourning, Mr. Chairman?

**The Chairman:** At 5.30 p.m.

**Mr. MacKay:** I gather that we do not have the 1973 annual report.

**Mr. Taylor:** No, it is not printed yet. It will be ready in May. We have our results but they are at the printers.

• 1720

**Mr. MacKay:** I gather that there is a reason for this lateness, Mr. Taylor, because I note that under Section 32 of the National Harbours Board Act the report is overdue. I suppose you do not really know why it is late?

**Mr. Taylor:** No. It is not late in that sense. One of the difficulties, of course, is that it is not available to the National Harbours Board until sometime in April, it is usually fairly early in April, from the Auditor General. We must wait for the completion of the audit and I must admit that on occasion, because of that technicality, we are in violation of that rule and there is really nothing we can do about it.

**Mr. MacKay:** I see.

**Mr. Taylor:** We do have it from the Auditor General now, though, and it is a complete report.

**Mr. MacKay:** Good.

**The Chairman:** I might advise you, Mr. MacKay, that I am going to hurry you along because Mr. Mazankowski has been waiting patiently.

[Interpretation]

**M. Mackasey:** Mais n'avons-nous pas de représentants du Conseil pour l'instant?

**Le président:** Nous avons le président.

**M. Mackasey:** Pourquoi voulez-vous que quelqu'un...

**Le président:** Ce n'est pas à moi de décider, mais à vous.

Monsieur, la motion a déjà été débattue. Le greffier va faire l'appel nominal des membres: oui ou non?

**M. Mackasey:** Je vote contre la motion.

La motion est adoptée par 8 voix contre 6.

**Le président:** Votre motion est adoptée, monsieur Reynolds. Soyez sûr que le président et le greffier s'efforceront de réaliser les vœux du comité.

Nous vous dirons selon les formes requises s'il est matériellement possible de faire comparaître M. Rathie, et dans l'affirmative, à quelle date.

J'ai maintenant le nom de M. MacKay.

**M. MacKay:** Monsieur Taylor, j'aurais une ou deux questions à vous poser.

**M. Mazankowski:** Quand levons-nous la séance, monsieur le président?

**Le président:** A 17 h 30.

**M. MacKay:** Je pense que nous n'avons pas le rapport annuel pour 1973.

**M. Taylor:** Il n'est pas encore imprimé. Il sera prêt en mai. Nous avons les résultats, mais le rapport est à l'imprimerie.

**M. MacKay:** Je crois qu'il y a une raison à ce retard, monsieur Taylor. En effet, je remarque qu'en vertu de l'article 32 de la Loi sur le Conseil des ports nationaux, le rapport est en retard. Je suppose que vous ne savez vraiment pas pourquoi?

**M. Taylor:** Non. Dans un sens, il n'est pas vraiment en retard. L'une des difficultés est bien sûr que le Conseil des ports nationaux doit attendre le début d'avril pour obtenir les renseignements de l'Auditeur général. Nous devons attendre la vérification des comptes et je dois reconnaître qu'à ce sujet, compte tenu de l'aspect très technique de ceci, nous violons le règlement mais, en fait, nous n'y pouvons pas grand-chose.

**M. MacKay:** Je vois.

**M. Taylor:** Nous avons toutefois reçu le rapport de l'Auditeur général et il s'agit d'un rapport complet.

**M. MacKay:** Parfait.

**Le président:** Je vous dirais également, monsieur MacKay, que je vais vous demander de vous dépêcher car M. Mazankowski attend son tour avec beaucoup de patience.